
PROTOKÓŁ nr 2/2021/2022

Z zebrania szkolnej RADY RODZICÓW przy SP 401 z dnia 29 września 2021 r

Program spotkania obejmował:

1. Sporządzenie listy obecności.
2. Zebranie przez Skarbnika RR klasowych składek na ubezpieczenie NWW.
3. Przeprowadzenie dyskusji na tematy pilne wymagające szybkiej interwencji ze strony RR.
4. Wstępne zaplanowanie wydarzeń szkolnych organizowanych i finansowanych przez RR.
5. Wolne wnioski.
6. Zakończenie zebrania.

Otwarcie zebrania przez Przewodniczącego Rady Rodziców Martę Kwiatkowską.

ad 1
W zebraniu wzięło udział 15 przedstawicieli Oddziałów.

ad 2
Dokonano wpłat składek na ubezpieczenie NWW do Skarbnika Pani Marii Błaszczyk.
Pokwitowania papierowe zostaną wydane po zatwierdzeniu Statutu RR i otwarciu konta bankowego
do wszystkich wpłat. Ustalono, że wpłaty poszczególnych składek na RR będą zbierać skarbnicy
klasowi, a następnie łączną składkę za klasą zostanie wpłacona na powstałe konto bankowe.

ad 3
Wysłuchano i przedyskutowano tematy pilne, wymagające interwencji RR jako Organu
reprezentującego opinie i oczekiwania rodziców uczniów Szkoły.
Do pilnego rozwiązania i wyjaśnienia zgłoszono:

a) szatnie i ich dostępność dla dzieci starszych klas
Nie ma zgody rodziców na brak szatni dla dzieci starszych i wykorzystanie do tego celu zamykanych
szafek szkolnych. Szafki te nie nadają się do przetrzymywania mokrych butów i kurtek. Po
sprawdzeniu wielkości boksów po remoncie poprzedniego Dyrektora stwierdzono, że dwie klasy mogą
swobodnie korzystać z jednego nawet przy obecnym okresie pandemii Covid-19. Pozwoli to zwiększyć
wykorzystanie powierzchni przeznaczonej na szatnie.

b) krzesła i wyposażenie klas, korytarzy
Pomieszczenia klas 6-8 wyposażone są w krzesła niedostosowane do wzrostu dzieci, co powoduje
bóle kręgosłupa i inne dolegliwości na jakie narzekają dzieci. Krzesła po byłym gimnazjum zostały
zabrane do SP nr 163 decyzją poprzedniej dyrekcji. RR będzie wnioskować do Pani Dyrektor o pilną
wymianę krzeseł, gdyż nie spełniają one przepisów Sanepidu, a są zagrożeniem dla zdrowia dzieci.

c) organizacja przerw i zakaz wychodzenia z sal lekcyjnych
Obecnie obowiązuje harmonogram wyjść z sal na poszczególne korytarze, który nie służy zdrowiu
dzieci, nie poprawia ich bezpieczeństwa i nie daje komfortu pracy nauczycielom. RR będzie
wnioskowała nad normalnym funkcjonowaniem przerw jak i możliwości wychodzenia na patio
wewnętrzne i okolice boiska szkolnego. Jednogłośnie przyjęto priorytet zapewnienia komfortu,
dostępu do świeżego powietrza wszystkim dzieciom i nauczycielom.

d) Problemem są także okna i ich stan techniczny,
e) rozmowa z Dyrekcją szkoły na temat pracy na lekcji przez nauczyciela Historii.

Do dyskusji i dalszych prac ze strony RR podano także:
- uwagi i zmiany do Statutu Szkoły ( regulacja nt. używania telefonów komórkowych),
- plan finansowania SP 401 przez Radę Dzielnicy Praga Południe po wydzieleniu nowej placówki,
- postępu prac nad utworzeniem protokołu zdawczo - odbiorczego po poprzedniej dyrekcji, formalne
przeprowadzenie spisu z natury i weryfikacja ewidencji wyposażenia z przekazaną dokumentacją od
w/w,
- organizację podziału i prowadzenia lekcji wychowania fizycznego (podział na WF chłopców/WF
dziewczynek już od 5 klasy),

- umówienie spotkania z Paniami Pedagożkami i Psychologiem w celu poznania ich planu pracy



z dziećmi ( rodzice chcą poznać inicjatywy ze strony Pań i plan zajęć wspomagających powrót do
równowagi psychicznej dzieci po i w trakcie pandemii).

-  zebranie uwag na temat działania sklepiku szkolnego i możliwości przywrócenia wydawania ciepłych
posiłków oraz zaplecza technicznego ułatwiającego bezpieczną konsumpcję. Zebrano dużą ilość
pozytywnych uwag ze strony dzieci jak ważny i lubiany jest przez nich sklepik szkolny i Pan, który je
obsługuje.

- możliwości organizacji wycieczek szkolnych w obecnych warunkach. Wycieczki mogą być
organizowane za zgodą nauczyciela prowadzącego / opiekuna oraz Dyrekcji Szkoły z wyłączeniem
komunikacji publicznej.

ad 4
Zebrano pomysły i wstępnie zaplanowano akcje organizowane przez RR:

a) organizacja i umieszczenie szafek menstruacyjnych w toaletach damskich.
Opieka nad utrzymaniem zaopatrzenia będzie po stronie Samorządu Uczniowskiego, finansowanie
ze środków RR,

b) organizacja Kiermaszu Świątecznego, w którym udział wezmą chętne klasy oraz RR.
Zebrane fundusze zasilą budżet klasowy, a dla klasy, która zbierze największą sumę, RR ufunduje
nagrodę edukacyjną,

c) zakup nowoczesnych pomocy edukacyjnych na części wspólne (korytarze), tj. naklejek na
podłogi – tabliczka mnożenia, słówka w języku angielskim, tablice ortograficzne,

d) zakup roślin i ozdób ogrodowych oraz organizacja odświeżenia nasadzenia w patio
wewnętrznym przy współpracy z nauczycielami techniki, plastyki, biologii i wychowawcami klas (budki
dla ptaków, budki zimowe dla owadów, figury ogrodowe, oświetlenie zimowe),

e) finansowanie jednorazowych talonów żywnościowych do sklepiku szkolnego wydawanych
interwencyjnie dla dzieci potrzebujących (do dyspozycji wychowawcy ).

ad 5
Zaplanowano obchody Dnia Nauczyciela w przeddzień tego święta tj.13.10.2021.

ad 6
Zamknięcie zebrania.


